
                                                           Z á p i s n i c a 

                             zo  IV. zasadnutia  Obecného zastupiteľstva obce Choča 

                           konaného dňa 8.júna 2012 o 18.00 hod. v zasadačke OcÚ. 

 

Prítomní: viď prezenčná listina 

Počet prítomných poslancov OZ:              6 

Neprítomní – ospravedlnení:                     1 

Neprítomní – neospravedlnení:                 0 

Začiatok zasadnutia:                               18.00 hod. 

Ukončenie zasadnutia:                            19.15 hod. 

 

Program: 

1.   Otvorenie 

2.   Procedurálne otázky 

3.   Kontrola plnenia uznesení   z posledného zasadnutia OZ  obce Choča 

4.   Prerokovanie spôsobu prevodu vlastníctva nehnuteľnosti  obce 

      ( pozemok par. č.1416, druh orná pôda, LV č. 317 )  

 5.  Prerokovanie čerpania úveru zo Slovenskej záručnej a rozvojovej banky, a.s. 

     na   realizáciu projektu „ Rekonštrukcia objektu TJ Choča“                                                 

6.    Oboznámenie s výsledkom vládneho auditu 

7.   Rôzne 

8.   Prijatie uznesenia 

9.  Záver 

 

K bodu 1 

Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov a ostatných prítomných na  

riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 



K bodu 2 

Starostka obce oboznámila poslancov s programom zasadnutia a predložila návrh na 

doloženie dvoch bodov programu: 

►1. Oboznámenie s výsledkom verejného obstarávania na prevádzkovateľa ČOV a 

dodávateľa kalového čerpadla do prečerpávacej stanice pri moste, 

►2. Odsúhlasiť výšku predajnej ceny obecného bytu z dôvodu vyhlásenia verejnej súťaže, 

čiže s doplnenými bodmi, by návrh programu zasadnutia bol: 

1.   Otvorenie 

2.   Procedurálne otázky 

3.   Kontrola plnenia uznesení   z posledného zasadnutia OZ  obce Choča 

4.   Prerokovanie spôsobu prevodu vlastníctva nehnuteľnosti  obce 

      ( pozemok par. č.1416, druh orná pôda, LV č. 317 )  

 5.  Prerokovaniečerpania úveru zo Slovenskej záručnej a rozvojovej banky, a.s. 

      na   realizáciu projektu „ Rekonštrukcia objektu TJ Choča“   

6.    Oboznámenie s výsledkom vládneho auditu                                         

7. Oboznámenie s výsledkom verejného obstarávania na prevádzkovateľa ČOV  a  

    dodávateľa kalového čerpadla do prečerpávacej stanice pri moste 

8. Odsúhlasenie výšky predajnej ceny obecného bytu z dôvodu vyhlásenia   

    verejnej súťaže 

9. Rôzne 

10. Prijatie uznesenia 

11. Záver 

 

Následne dala o doplnenom programe zasadnutia hlasovať.  

Za............ 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0 

 



Za zapisovateľku navrhla pani Janu Segíňovú, za členov návrhovej komisie starostka obce 

navrhla pána Františka Mankoveckého a Lenku Havranovú. Za overovateľov zápisnice 

navrhla pána Romana Kühtreibera a Mária Valášika dala o návrhu hlasovať.  

Za.......... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

 

K bodu 3 

Starostka obce oboznámila poslancov Obecného zastupiteľstva s plnením uznesení  z 

predošlého zasadnutia Obecného zastupiteľstva. 

- Starostke obce bolo doporučené hovoriť s pani Annou Drgoňovou, Choča č.176 ohľadne 

nepríjemností spojených s venčením psov v okolí bytoviek 175 a 176. 

S pani Drgoňovou starostka hovorila a oboznámila ju s VZN o držaní psov a požiadalan pani 

Drgoňovú, aby sa do budúcna vyvarovala incidentov ohľadne psov. 

- Starostke bolo doporučené osloviť spoločnosť Agrospol 5. TM.s.r.o. Tesárske Mlyňany v 

súvislosti s predajom pozemku obce vedeného na LV č.317, par.č.1416, druh orná pôda, 

výmera 17 857 m2, nakoľko táto spoločnosť má v súlade so Zmluvou č.3904 o nájme 

poľnohospodárskych pozemkov predkupné právo. Starostka obce poslala spoločnosti ponuku 

na kúpu obecného pozemku v extraviláne obce. Na túto ponuku spoločnosť  Agrospol 5.TM 

reagovala  kladne  listom zo dňa 4.06.2012 vedeného pod č. 204/2012, ktorý je prílohou 

zápisnice. 

K bodu 4 

Poslanci OZ v tomto bode prerokovávali spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľnosti – 

pozemok obce vedený na LV č.317, par.č.1416 o výmere 17 857 m2, druh orná pôda, K.ú 

Choča, ktorého predaj bol odsúhlasený na III. zasadnutí OZ dňa 4.05.2012. 

Na predmetný pozemok má podľa Zmluvy č. 3904 o nájme poľnohospodárskych pozemkov, 

predkupné právo spoločnosť Agrospol 5.TM, s.r.o. Tesárske Mlyňany. Táto spoločnosť 

predkupné právo využíva. Vzhľadom k tejto skutočnosti sa poslanci OZ odsúhlasili spôsob 

prevodu nehnuteľnosti v súlade so zákonom 138/1991 Zb.z. v z.n.p. § 9a) ods 8 písm. e/ čiže 

ako prípad hodného osobitného zreteľa.  

 

 

Výsledok hlasovania:    

Za.......... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

 

 



K bodu 5 

Starostka obce oboznámila poslancov OZ so  skutočnosťou, že sa obci podarilo získať úver na 

financovanie „ Rekonštrukcie objektu TJ.“ Úver obci poskytla Slovenská záručná a rozvojová 

banka ( SZRB) takým spôsobom, že na financovanie oprávnených výdavkov  bude 

zabezpečené pomocou jedného úveru vo výške 58 310,85 € a financovanie neoprávnených 

výdavkov vo výške 11 789,08 € bude zabezpečené druhým úverom. Oprávnené výdavky budú 

refundované z PPA a neoprávnené výdavky musí obec splácať z rozpočtu.  

Úroky sa budú odvíjať podľa variabilnej úrokovej sadzby v závislosti od výšky sadzby 

EURIBOR. Ručenie splácania musí byť zabezpečené blankozmenkami k jednému i druhému 

úveru. 

Keď starostka obce oboznámila poslancov s podmienkami poskytnutia úveru dala hlasovať o 

schválení čerpania úveru: 

Za.......... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

Následne dala hlasovať aj  schválenie ručenia blankozmenkami: 

Za.......... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

 

K bodu 6 

V období od 22.05.2012  do 7.06.2012 vykonala audítorská skupina vládny audit na obecnom 

úrade. Audit sa týkal obdobia rokov 2007 – 2011 a bol zameraný na čerpanie štátnych dotácií. 

Zápisnica a Správa z vládneho auditu bola poslancom predložená.  

   Nedostatky, ktoré boli obci vytknuté boli vo finančnom vyjadrení predstavujú sumu 

7202,93 €. V tom je dotácia 6 600 00 € poskytnutá v roku 2009 na rekonštrukciu v areály 

OcÚ. Dotácia bola minutá na prevádzku a nie na daný účel, čím bola porušená finančná 

disciplína a obci boli vyrubené penále vo výške 204,60 €. Ďalším zisteným nedostatkom bolo, 

že pri dotácii poskytnutej v roku 2007 na Rekonštrukciu miestneho rozhlasu neboli použité 

vlastné finančné zdroje vo výške 10 % nákladov z iných zdrojov, čo je suma 398,33 €. 

Audítorská skupina materiály z auditu predložila dňa 8.06.2012 na Ministerstvo financií. 

Následne MF SR zašle obci vyjadrenie k zisteným nedostatkom. 

Zápisnica a Správa z vládneho auditu sú prílohou zápisnice. 

 

K bodu  7 

- V tomto bode boli poslanci oboznámení z výsledkom verejného obstarávania – výberu 

spoločnosti, ktorá bude prevádzkovo- technicky zabezpečovať ČOV. 



Dňa 10.04.2012 bola na internetovej stránke obce zverejnená Výzva na predloženie cenovej 

ponuky s pokynmi pre účastníkov tejto súťaže. 

Do stanoveného termínu sa prihlásili  tri spoločnosti, z ktorých výberová komisia v zložení 

Alena Záhoreczová, starostka obce a František Mankovecký, poslanec OZ vybrali  tú, ktorá 

mala najprijateľnejšiu ponuku.  

Prevádzkovo- technické poradenstvo bude zabezpečovať spoločnosť EKOPROGRES v.d. 

Zamarovce. ( 3000 € ročne) 

Na druhom mieste skončila firma EKOHOME s.r.o., Trenčín ( 3120 € ročne) a na treťom 

mieste firma ENVISTORE group s.r.o. Trenčín.( 3360 € ročne) 

Súčasne prebehlo aj verejné obstarávenie na dodávateľa kalového čerpadla do prečerpávacej 

stanice pri moste. Opäť sa prihlásili tri spoločnosti, z ktorých najprijateľnejší návrh mala 

spoločnosť PUMPY, s.r.o. Košice.( 3 441,84 €) 

Na druhom mieste bola ponuka spoločnosti ENVISTORE group s.r.o., Trenčín ( 3588 €),  

a na treťom spoločnosť EKOPROGRES v.d. Zamarovce ( 3964,80). 

Na základe výsledkov verejného obstarávania ČOV prevádzkuje obec za technicko- 

odborného poradenstva firmy EKOPROGRES, Zamarovce s odborným pracovníkom. 

K bodu 8  

Vzhľadom k tomu, že na  I. zasadnutí OZ dňa 17.01.2012 bol schválený odpredaj obecného 

bytu, vyzvala starostka obce poslancov OZ, aby  stanovili a odsúhlasili výšku ceny obecného 

bytu. Následne môže byť na internetovej stránke obce uverejnená výzva o zasielanie ponúk na 

odkúpenie. Výška predajnej ceny sa odvíjala od znaleckého posudku a poslanci OZ sa 

jednohlasne dohodli, aby sa obecný byt predal za  cenu najmenej 50 000,00 €. 

Za.......... 6 poslancov,         proti ................ 0,         zdržal sa .....................0, 

 

K bodu  9: 

- Starostka obce oboznámila poslancov s pripravovaným výberovým konaním na miesto 

riaditeľky MŠ, nakoľko terajšia pedagogická pracovníčka – pani Gašparíková pre 

nedostatočnú prax v čase keď nastupovala mohla byť iba poverená vedením na pol roka. V 

04/2012 bolo vyhlásené výberové konanie v regionálnom denníku Tekovské noviny a na 

internetovej stránke obce. Prihlásená je len jedna uchádzačka – pani Gašparíková. Rada školy 

určila termín Výberového konania na  deň 11.06.2012 o 16.00 hod. v zasadačke Obecného 

úradu. 



- Ďalej starostka obce oboznámila poslancov s výmenou vchodových dverí na školskej 

kuchyni v budove MŠ. Tieto dvere už dávno neplnili dostatočne svoj účel a boli v dezolátnom 

stave. Na tieto dvere boli vypracované dve ponuky: 

Firma Fenestra spol. s.r.o., ponúkla  dvere v sume 961,00 € s firma Aneko SK, s.r.o. 

vypracovala ponuku na dvere za 671,09 €.  

Bola vybratá lacnejšia varianta dverí od spoločnosti Aneko. Svojpomocne sme staré dvere 

vybúrali, pracovníci Aneka dvere osadili a opäť svojpomocne boli dvere aj vyspravené. 

Financovanie tejto akcie bolo zabezpečené z viacerých zdrojov. A to: 

◄ Odmeny poslancov OZ vo výške:  173,94 €  

     (Odmien  za prácu v OZ za rok 2011 sa poslanci vzdali v prospech MŠ). 

◄ Odovzdanie železa z kotolne MŠ :  116,85 € 

(Staré nefunkčné bojlery ) 

◄  Výťažok z majálesu:                        100,00 € 

Spolu suma činí 390,79 €.  Zvyšok uhradil sponzor. 

 

- Pavol Kéri v tejto súvislosti poznamenal, že by bolo dobre zamyslieť sa nad celou 

rekonštrukciou MŠ a tiež aj  nad výmenou okien. Vedel by pomôcť pri zháňaní vhodného 

dodávateľa na okná. Tiež upozornil na nefunkčný rozhlas pri Michalovi Gutmanovi. A tiež je 

opakovane nefunkčný rozhlas pri Štefanovi Kováčovi. 

- Jana Segíňová – oznámila, že aj pri nich na Malej strane rozhlas nehrá. 

- Lenka Havranová – pýtala sa kedy budú v obci pristavené veľké kontajnery. 

Starostka obce odpovedala, že vzhľadom na nedoplatky na faktúrach za odvoz smetí 

rozmýšľala nad tým, že kontajnery nebudú v tomto období v obci umiestnené. No pre zvýšený 

dopyt na veľkoobjemové kontajnery situáciu ešte raz prehodnotí . 

- Roman Kühtreiber – žiadal, aby si členovia DHZ odniesli zo športových kabín techniku, 

nakoľko potrebujú uvoľniť priestory. Oznámil zároveň, že Výbor TJ plánuje usporiadať ďalší 

ročník Futbal Cup-u. 

 

K bodu 10: 

Návrhová komisia prečítala návrh na uznesenie zo IV. zasadnutia OZ obce Choča, ktoré 

poslanci bez výhrad schválili. 

 



K bodu 11: 

Starostka obce poďakovala poslancom za účasť. 

Overovatelia zápisnice: 

Roman Kühtreiber ................................ 

Mário Valášik         ................................ 

 

 

František Mankovecký                                                                       Alena Záhoreczová    

zástupca starostky                                                                                     starostka obce 

 


